

VILLA FOR SALE



Antibes

Antibes, Cote d'Azur

France

Asking Price

€2,800,000

Bedrooms **5**

Year Built **0**

Bathrooms **5**

Date Listed **03/13/2025**

Size **226 Sq M**

Listing ID **GL-1762748279**

Listed by: Unique Living

For more information, visit:

<https://www.globallistings.com/12039241>

Overview

Villa in der Nahe von Stränden in ruhiger Lage

Diese schöne renovierte Villa von ca. 225m2 befindet sich nur wenige Schritte von den Stränden von La Garoupe entfernt. Sie besteht aus einem Wohnzimmer mit amerikanischer Einbauküche, die sich zu zwei grossen schattigen Terrassen hin öffnet.

Auf der ersten Ebene befinden sich 3 Schlafzimmer mit jeweils einem eigenen Badezimmer.

Auf der zweiten Ebene, die völlig unabhängig sein kann, befinden sich das Wohnzimmer mit Küche, 2 Schlafzimmer, 1 Duschbad, Waschküche. Zahlreiche Anbauten sind ohne Bauarbeiten möglich. Eine Doppelgarage. Grosses Grundstück von 1220m2 mit herrlichem Baumbestand und Pool. Absolute Ruhe.

Next to the beaches, in a quiet environment

This beautiful renovated villa of approximately 225 sqm is located a few steps from the Garoupe beaches. it consists of a living room with fitted kitchen opening onto 2 large shaded terraces.

On the first level, 3 bedrooms each with its own bathroom.

On the second level which can be completely independent, living room with kitchen, 2 bedrooms, 1 shower room, laundry room. Many possible developments without work. A double garage. Large plot of 1220m2 beautifully planted with swimming pool. Absolute calm.

Contact

Email

Phone

serge@uniqueliving.com